Kolda: Lightning kills a sculptor [Senegal]
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A drama occurred in the village of Sara Yoro Sy, in the department of Medina Yoro Foula, in the Kolda region. The lightning killed a farmer, named Samba Gadiogo, who was working under a tree when lightning fell on him Wednesday, according to the RFM. The absence of lightning rods in the area means that these types of accidents are recurrent in this part of the country. Last year, two carters had already been killed in the same area.
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Un drame s’est produit dans le village de Sara Yoro Sy, dans le département de Médina Yoro Foula, dans la région de Kolda. La foudre a tué un cultivateur, du nom de Samba Gadiogo, qui travaillait sous un arbre quand la foudre lui est tombée dessus, mercredi, selon la RFM. L’absence de paratonnerre dans la zone fait que ces genres d’accidents sont récurrents dans cette partie du pays. L’année dernière, deux charretiers avaient été déjà tués dans la même localité.
